

Hello!

I'm Teacher Clara.



Clara Mok
Primary Teacher

Qualifications

TESOL (Distinction)

Canadian Education College Singapore

Bachelor of Business (Hons)

Nanyang Technological University

Teaching Philosophy

Teaching isn't just about academics; it's about nurturing young minds to embrace creativity and critical thinking. I believe in fostering an environment where learning is an adventure, where each student's uniqueness is celebrated. Through engaging lessons and a supportive atmosphere, I aim to instil not only a love for language and literature but also the confidence to explore the world through writing.

Achievements

Being a published author has been an incredible journey, weaving tales that resonate with readers. My short stories, featured in anthologies like 'Tapestry of Colours 1' and 'Stories of Asia and Singapore at Home - Life Across Lines,' were my way of painting the diverse, rich tapestry of life. Graduating with distinction in TESOL from Nanyang Technological University has equipped me with the tools to create dynamic, effective learning experiences. Over my 20 years of teaching, I've built rewarding relationships with students aged 6 to 16, fostering not just literary skills but also a passion for storytelling and life skills that last a lifetime.

Get in Touch

If you have any questions, concerns or feedback, please don't hesitate to reach out to me through the Erudite app. If you prefer a call or a face-to-face chat, you can easily reach me through the centre's hotline at (+65) 9272 1027. I look forward to getting to know you and your child better!

Website: www.erudite.sg | Xiao Hong Shu: www.xiaohongshu.com/erudite

Instagram: www.instagram.com/erudite.sg | Facebook: www.facebook.com/erudite.sg

你好!

我是 Teacher Clara.



Clara Mok
小学老师

学历

TESOL (优等)

加拿大教育学院新加坡

商业学士 (荣誉)

南洋理工大学

教育理念

教学不仅仅是关于学术；它是关于培养年轻的思维去拥抱创造力和批判性思维。我相信要培养一种学习是一种冒险的环境，每个学生的独特性都应该被赞美。通过引人入胜的课程和支持性的氛围，我旨在不仅灌输对语言和文学的热爱，还要赋予通过写作探索世界的信心。

成就

成为一名发表过作品的作者是一段令人难以置信的旅程，编织了与读者产生共鸣的故事。我的短篇小说被收入《Tapestry of Colours | 色彩的画布 1》和《Stories of Asia and Singapore at Home - Life Across Lines 亚洲故事和新加坡在家 - 跨越生活的线路》等文集，这是我描绘多元化、丰富多彩的生活画卷的方式。从南洋理工大学 TESOL 专业毕业，取得优异的成绩，使我具备了创造动态、有效学习体验的工具。在我 20 年的教学经验中，我与 6 到 16 岁的学生建立了富有成效的关系，不仅培养了文学技能，还激发了他们对讲故事和终身技能的热情。

联系我们

如果您有任何问题、疑虑或反馈，请不要犹豫通过 Erudite 应用与我联系。如果您更喜欢电话或面对面交谈，您可以通过中心的热线电话(+65) 9272 1027 轻松与我联系。我期待更好地了解您和您的孩子!

加入 Erudite 社区

网站: www.erudite.sg | 小红书: www.xiaohongshu.com/erudite

Instagram: www.instagram.com/erudite.sg | Facebook: www.facebook.com/erudite.sg